
Jsme tady doma. Proto chceme, aby naše městská část nebyla zanedbanou periferií Prahy. A jsme přesvědčeni o tom, že 
i malá radnice k tomu může svou aktivitou přispět. Vážíme si naší přírody a téměř venkovského prostředí. Chceme však, aby 
i „pražský venkov“ byl čistý, bezpečný a prosperující. Chceme otevřít obec aktivním občanům, veřejně projednávat důležitá 
témata. Nabízíme své profesní zkušenosti, energii a čerstvý pohled. Udělejme společně z Libuše a Písnice místo, kde budeme 
spokojení a které snese evropské srovnání. Máme odvahu ke změně a chuť pomáhat. Dejte nám Libuš a Písnici na starost! 

Libuš a Písnice. Cesta ke změně.

RNDr. Pavla Tůmová, Ph.D. (44 let), bioložka, opoziční zastupitel-
ka MČ Praha-Libuš. Pracuje na 1. LF UK. Vystupovala proti účelo-
vým změnám územního plánu a problémům v hospodaření naší 
radnice. Pomáhala obyvatelům v kauze sídliště Písnice. Iniciovala 
zásahy proti nelegálním hernám na Libušské a kontroly potravi-
nářské hygieny v Sapě. Prosadila grantovou podporu financování 
sociálních služeb v naší MČ. Přišla s návrhem nového přírodního 
volnočasového areálu v Libuši, podporuje zachování biokori- 
doru v Písnici s alejí pro pěší a cyklisty podél potoka. Žije 
s rodinou v Libuši, s manželem mají tři děti.

RNDr. Lucie Jungwiertová, Ph.D. (39 let), sociální geografka, specializuje se na evropské fondy, regionální 
rozvoj a evaluace. Studovala na PřF UK a ve Francii. V letech 2014-2018 byla předsedkyní Školské komise 
při MČ P-Libuš, v letech 2016-2018 zodpovídala za zpracování strategie evropského projektu zaměřeného 
na rozvoj školství „Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro Prahu 12“, tj. pro MČ Praha 12 a Praha-Libuš. Po-
važuje za klíčové koncepční řešení ve strategických otázkách, její práce přispěla k obnovení letního provozu 
našich MŠ. Bydlí s manželem a třemi syny v Libuši. 

Mgr. Radek Horák (43 let), působí ve statutárních orgánech společností z oblasti telekomunikací a nemovi-
tostí v ČR i zahraničí. Pracoval jako auditor v PricewaterhouseCoopers a ve vedoucích ekonomických funk-
cích. Studoval ekonomii na UK Praha a má složeny zkoušky certifikovaného účetního znalce ve Velké Británii. 
Nyní dokončuje studium Executive MBA na IMD ve Švýcarsku. Působil jako nezávislý člen Komise stavební 
a dopravní. Chce se věnovat zejména stavební a dopravní problematice, hledání nových finančních zdrojů 
pro rozvoj MČ a efektivnímu nakládání s veřejnými prostředky. Bydlí s manželkou a 3 dětmi v Písnici.

Ing. Aleš Kopřiva (41 let), vystudoval Stavební fakultu ČVUT v Praze obor geodézie. Pracuje jako OSVČ 
v oblasti informačních technologií. Prosazuje svobodný přístup občanů k informacím, transparentnost a razí 
pirátské heslo: „zjednodušte stát pomocí technologií“. Ačkoli je ryzí „ajťák“, není mu cizí životní prostře-
dí a kvalita veřejného prostoru. Přispívá do časopisu U nás, upozorňoval mj. na změny územního plánu 
ve prospěch komerční výstavby na úkor přírodního parku Modřanská rokle – Cholupice. Bydlí s manželkou 
a dvěma dětmi v Libuši.

Mgr. Martin Stehlík (35 let), vystudoval geografii na PřF UK Praha, pracuje jako vědecko-technický pracov-
ník ve výzkumu v zemědělství. Je specialistou na životní prostředí, hospodaření s vodou, změny klimatu 
vzhledem ke krajině a chce své zkušenosti nabídnout naší MČ. Je autorem odborných publikací, věnuje 
se i svému bezprostřednímu okolí jako aktivní občan. Podporoval záměr rozšíření parku v lokalitě K jezírku 
a upozornil na zatěžující návrhy Metropolitního plánu u ulice Dobronická. S manželkou a dcerou žije v Libuši.

a dalších 12 kandidátů (najdete na našem FB nebo na www.prahalibus.kdu.cz)

KDU-ČSL a nezávislí kandidáti
s podporou Pirátů a Zelených 



Čistý a bezpečný veřejný prostor, kde má radnice hlavní slovo 

•	  S developery budeme jednat sebevědomě a transparentně. 
•	  Zavedeme odbornost do rozvoje veřejného prostoru: územní/

urbanistické studie, architektonické soutěže,  vytvoření pozice 
architekta - urbanisty městské části.

•	  Zajistíme bezpečí a čistotu jako základ veřejného prostoru 
(musí platit i pro tržnici Sapa). Vystavíme stopku reklamnímu 
smogu a nelegálním hazardním hernám.

•	  Budeme tak jako dosud bedlivě monitorovat vznikající Metro-
politní plán a výstavbu kolem stanic metra D, aby nové plochy 
plnily funkci center s veřejnou vybaveností a službami.

•	  Rozvineme potenciál veřejných prostranství pro podporu 
komunitního života (např. prostranství před radnicí a náměstí 
na sídlišti a ve staré Písnici).

•	  Povedeme dialog s novými majiteli sídliště Písnice tak, aby 
jejich záměry byly prospěšné i pro naši MČ a obyvatele sídliště.

•	  Zatraktivníme dětská hřiště pro více věkových skupin dětí. 
Fotbalové hřiště v Písnici otevřeme veřejnosti.

Funkční doprava, která nás nebude zatěžovat

•	  Budeme aktivně vyjednávat na magistrátu ohledně investič-
ních dotací a obchvatu Písnice. 

•	  Zajistíme dopravní studii, která zohlední nové dopravní vazby 
po výstavbě metra D a tramvaje do Modřan. Účelem je před-
cházet kolizím a omezit tranzitní dopravu.

•	  Podpoříme transformaci průmyslových areálů a Sapy na mo-
derní komerčně-obytné území, které by nepřitahovalo logistiku 
a dopravu.

•	  Dotáhneme rekonstrukci povrchů silnic a chodníků. Na sídliš-
tích budeme aktivně hledat nové možnosti parkování.

•	  Budeme usilovat o protihluková opatření kolem pražského 
okruhu a obchvatu Písnice.

•	  Zrealizujeme dlouho plánované cyklostezky a budeme inicio-
vat propojení na Vestec.

•	  Budeme důsledně kontrolovat nezajíždění kamiónů na území 
MČ.

Kvalitní vzdělávání pro naše děti

•	  Podpoříme rodiče, mateřské a základní školy v tom, aby každé 
dítě mohlo dosáhnout svého osobního maxima.

•	  Zajistíme dostatek míst v mateřských i základních školách.
•	  Budeme pokračovat ve spolupráci naší MČ v rámci Místního 

akčního plánu rozvoje vzdělávání (projekt podpořený z evrop-
ských prostředků umožňující koncepční rozvoj školství).

•	  Zasadíme se o rozvoj čtenářské a matematické gramotnosti, 
jazykových znalostí dětí, polytechnického vzdělávání, iniciativy 
a podnikavosti.

•	  Podpoříme ředitele, pedagogické i nepedagogické pracovníky 
mateřských a základních škol v jejich práci.

•	  Pokusíme se zajistit prostředky potřebné pro rozšíření základní 
školy v Písnici (nová tělocvična, navýšení kapacity).

Co zavedeme a změníme, když nám dáte důvěru?
Otevřená radnice základem rozvoje MČ

•	  Stanovíme krátkodobé, střednědobé a dlouhodobé cíle a priority 
městské části. Do tohoto procesu zapojíme veřejnost i odborníky.

•	  Pro naše plány a projekty budeme aktivně hledat externí zdroje 
– chceme pokrýt co nejvíce priorit MČ z fondů EU, národních 
dotací i dotací MHMP.

•	  Jednání zastupitelstva, komisí a všechny důležité investiční 
záměry přiblížíme občanům (zveřejnění podkladů, dostupnost, 
informovanost).

•	  Přesoutěžíme nevýhodné smlouvy uzavřené městskou částí 
s externími subjekty. 

•	  Zrevidujeme hospodaření s majetkem MČ, zpracujeme dlouho-
dobý plán údržby a víceletý plán investic. 

•	  Zpracujeme rozpočet srozumitelný pro občany, který zohlední 
potřeby všech skupin obyvatel.

•	  Vyčleníme část peněz z rozpočtu pro projekty vybrané přímo ob-
čany (tzv. participativní rozpočet, který spolufinancuje magistrát).

•	  Budeme spolupracovat s odborníky z univerzit, výzkumných 
ústavů, s jinými městskými částmi. Budeme se inspirovat tam, kde 
věci fungují.

•	  Zajistíme vstřícnou, přístupnou a aktivní radnici. Budeme hledat 
způsob, jak spojit služby úřadu občanům na jedno místo.

•	  Budeme aktivně prosazovat digitalizaci městského úřadu, umož-
níme lepší pracovní podmínky pro zaměstnance úřadu.

Zdravé životní prostředí jako naše hodnota

•	  Skončíme s podporou spekulativních změn zelených ploch 
na stavební pozemky.

•	  Budeme využívat dešťovou vodu u veřejných budov, snížíme 
vodní stopu. Budeme vysazovat nové stromy, udržovat parky bez 
chemie.

•	  Zrevidujeme plány údržby zeleně, aby nevznikaly vyprahlé úhory. 
Vodní prvky a kvetoucí rostliny patří do veřejného prostoru.

•	  Nechceme každý volný pozemek zastavět. Spolu s magistrátem 
zrealizujeme nové velké parkové prostranství na poli k ústavům 
Akademie věd jako prevenci klimatických změn a možnost volno-
časového rekreačního vyžití pro naše občany. 

•	  Chceme radnici bez jednorázových plastů. 

Soudržná komunita & dostupné sociální služby 
pro seniory a potřebné

•	  Podpoříme terénní sociální služby v obci tak, aby naši senioři 
mohli co nejdéle zůstat ve svém domácím prostředí.

•	 Nasmlouváme kvalitní sociální pobytové služby i pro libušské 
a písnické občany.

•	  Zpřístupníme volnočasové kroužky dětem ze sociálně potřeb-
ných rodin. Udržíme v naší městské části mateřské centrum.

•	  Umožníme základní právní poradenství zdarma pro občany Libu-
še a Písnice.

•	  Budeme podporovat lokální historické povědomí a spolkový 
život: aktivity obyvatel a spolků.

Těšíme se na kontakt s Vámi 
libuspisnice@gmail.com  |  Facebook  |  tel. 723 261 461

Potkejme se spolu!
Sousedský piknik se koná v sobotu 8. září od 16 hod. v parku K Jezírku v Libuši. Káva, něco k zakousnutí i hosté na mís-
tě. Domácí dobroty vítány. Přijdou také kandidáti do Senátu Pavel Fischer, Eva Tylová a některé z dalších osobností, které 
nás podporují.  

Ve staré Písnici si s Vámi rádi dáme sklenku vína v neděli 30. září od 19 hod. v Bikeclinic Café.  
Řekněte nám prosím, jak se stát i Vašimi zastupiteli! 

Chcete nám pomoci s kampaní? Máte pro nás nějaký podnět? Budeme rádi, ozvěte se.


